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ODBORNÁ DISKUSE K PROJEKTOVÉMU ZÁMĚRU MŠMT V RÁMCI OP VK 

VIP – KARIÉRA II 

 

Konané dne: 10. března 2008 

Místo: MŠMT – budova C, 081 

Účastníci jednání: viz prezenční listina 

Projektový záměr VIP – Kariéra II. byl představen viz. Power Pointová presentace. 

 

PhDr. Miroslava Čapková se dotázala  na návaznost projektů a vyjádřila obavy o dostatek 
financí pro projekt a dále se dotázala, zda bude zajištěno dostatek financí na 
zajištění odborných pracovníků na školách v dlouhodobém horizontu 

Prof. PhDr. Jiří Mareš sdělil, že kariérní poradenství pro studenty středních škol může být 
problematické, protože například žebříčky fakult jsou zavádějící a 
nejednoznačné. Dalším problémem může být roztroušenost některých fakult po 
krajích a rozdílná kvalita vzdělání v krajích. Posledním problémem může být 
kvalita soukromých vysokých škol, která velice liší. 

Prof. PhDr. Stanislav Štech informoval, že tento projekt je prospěšný do budoucna a může 
předcházet některým negativním vlivům, které se na školách mohou projevit.  

Doc. PhDr Bohumíra Lazarová informovala, že projekt VIP – Kariéra má velkou podporu u 
laické i odborné veřejnosti a zpětná vazba je velice pozitivní. Dále sdělila, že 
projekt je cenným zdrojem informací.     

 Ing. Simona Neubaerová sdělila, že pro kraje je obtížné financovat činnosti, které nejsou 
uvedeny v zákoně nebo ve vyhlášce. Dále informovala, že považuje za velice 
přínosné, pokud by se tento projekt stal impulsem pro novou zákonnou úpravu. 

PhDr. Zapletalová reagovala, že úprava školského zákona na základě tohoto projektu by 
byla velice žádaným výstupem projektu 

Prof. PhDr. Stanislav Štech informoval, že kraje by měly podporovat poradenství ve 
školách, protože v důsledku to je v obecném zájmu 



Kamila Králová informovala se projekt VIP – Kariéra II má v Moravskoslezském kraji 
velkou podpory a je považován za velice přínosný 

PhDr. Richard Braun sdělil, že předcházející projekt investoval mnoho prostředků do 
odborníků, kteří již teď působí na školách a domnívá se, že nepokračování 
dalších projektů by mělo za následek odchod těchto odborníků za škol 

RNDr. Jindřich Kitzberger reagoval, že po skončení projektu by se měl ustavit nějaký 
celoplošný systém, který fungoval na všech školách 

PhDr. Zapletalová informovala, že problém bude v nedostatku psychologů, kteří by byli 
ochotni a schopni vykonávat práci školního psychologa, tudíž reálně nebude 
možné zajistit, aby každá škola měla svého psychologa 

PhDr. Věra Prokopová se dotázala, jakým způsobem bude projekt řešit meziresortní 
spolupráci, která je v projektu zmiňována 

PhDr. Helena Úlovcová reagovala, že hlavní spolupráce probíhá se třemi Úřady práce, jinak 
základní spolupráce byla navázána se všemi úřady práce 

 

 

  

 

          


